
 
08D 06N KTX BULLET TRAIN / MOKPO / QUEEN MARY CRUISE / 

HONEYMOON ISLAND 
 
DAY 01  KUALA LUMPUR / SEOUL (INCHEON)                  (Meals on board) 
Assemble at Kuala Lumpur International Airport for your flight to the capital of Korea - Seoul. 
 
DAY 02   SEOUL (INCHEON) / KTX BULLET TRAIN / MOKPO                (L/D) 
Upon arrival, continue to Wolmido take a cruise around the beautiful harbor with feeding the Sea Gull. Continue to Oriental Spa, 
enjoy hot spring Spa, water slide wave pool and sauna (bring along swimming suite & Cap). Proceed to Seoul Railway station for your 
journey to Mokpo. 

 
DAY 03  MOKPO / QUEEN MARY CRUISE / JEJU ISLAND                   (B/L/D)           
After breakfast, proceed to Mokpo Sea Port take a Queen Mary Cruise to the exotic honey moon Jeju Island. Then visit Yongduam 
Rock is an unusual lava formations, its looks like a roaring dragon rising from the sea into the sky. Next proceed to Mysterious Road 
to experience the phenomenon of going uphill with the engine off. Continue to Mok Sok Garden a special garden that displays 
artistically shaped natural stones and dried tree roots. 

 
DAY 04  JEJU ISLAND                       (B/L/D) 
Today proceed to Seongsan Sunrise Peak, where you can enjoy the spectacular natural surroundings. Next to Seopjikoji is located at 
the end of the eastern shore of Jeju , the popular Korean< All In> drama  shooting site. Continue to Teddy Bear Museum the park 
displays all kind of different teddy bear traditional costume. Next visit to Cheonjiyeon waterfall where water flow into the ocean 
passing by a small pond. Continue to Seongeup Folk Village you can meet the island people who still live behind stone courtyard 
walls in thatched roof  rock homes.  

 
DAY 05  JEJU ISLAND / INDOOR SKI (TIGER WORLD) / NAMI ISLAND           (B/L/D)           
After breakfast, transfer to airport for your flight to Seoul (Incheon). Upon arrival to Korea first luxurious four season leisure indoor 
ski complex (Tiger World) is the most advanced artificial snowplow (Ski equipment & Ski wear excluded). Continue to Nami Island 
the original site of the famous drama (Winter Sonata) shooting place. 

 
DAY 06  NAMI ISLAND / EVERLAND / SEOUL                         (B/D) 
After breakfast, to Animal Farm, have an unforgettable experience yourself by feeding animal, Ice Cream making and Tractor ride. 
Proceed to Yongin Everland (With Fee Pass).  It's festival World Park, which offers thrilling rides, attractions jungle safari and seasonal 
flower shows. After enjoy shopping at Dongdaemun Market is a wholesale shopping mall. 
 
DAY 07  SEOUL / CITY SIGHTSEEING                      (B/L/D) 
Today visit Changdeokgung Palace use as the main palace by many Joseon kings and the best preserved among the five Royal Joseon 
palaces. Then drive pass Blue House is the presidential residence of Korea. Visit Ginseng outlet and Amethyst Factory. Next visit 
kimchi center, where you can experience how to make kimchi and opportunity try Koreantraditional dress and take a posture photo. 
Proceed to Namsangol Hanok Village is a traditional Korean houses from the Joseon Dynasty,  and also commenting a view of  Seoul 
Tower. Next will shopping at Myeongdong. 
 
DAY 08  SEOUL / KUALA LUMPUR                                  (B)  
After breakfast, proceed to Local Product shop to buy some local food & souvenir till transfer to airport for your flight home.  

 

 
 

P/S : The final order of itinerary will follow the local operator’s arrangement 



 

八天六晚 海、陆、空 闪亮韩国之旅 
 
第一天  吉隆坡 / 首尔( 仁川 )                           (机上用餐) 

齐集于吉隆坡雪邦国际机场, 乘达豪华客机飞往韩国首都首尔。 

 

第二天  首尔 ( 仁川 ) / KTX高速子弹列车 / 全罗南道木蒲             (午/晚餐) 

抵达仁川国际机场后，前往乘坐海鸥船游月尾岛，欣赏沿岸风景及体验亲自喂海鸥的乐趣。接着往温泉乐园, 设有各种水

上娱乐设施, 滑水道, 温泉池, 水上运动项目等等 (自备泳衣及泳帽)。 送往首尔火车站，乘搭全韩国最快速的 KTX高速子

弹列车前往全罗南道木蒲。 

 

第三天  全罗南道木蒲 / QUEEN MARY豪华游船 / 济州岛            (早/ 午/晚餐) 

早餐后，前往木蒲港乘达 Queen Mary游船到有蜜月岛之称的济州岛。 抵达后，参观龙头岩是天然熔岩形成的奇岩，有如

龙头般突出海面。继往神奇之路在这可以看到汽车熄了引掣，也能从斜坡直上滑下的神奇景色。接着参观木石花园这里展

览着无数奇型怪状的奇石异木。 

 

第四天  济州岛                                     (早/午/晚餐) 

今天，游览城山日出峰是一座古堡城墙，登峰眺望非常壮观，景色美不胜收，令人叹为观止，还可观看海女潜水采集的情

景。续游览涉地可支是著名的韩剧<ALL IN>拍摄场地，位于济州東海岸的大海，另一端有一座燈塔，是这里的象征。接着

参观泰迪熊展示馆馆里展示着世界各国不同传统服装的泰迪玩具熊。接着前往天地渊瀑布瀑布由树木茂盛的悬崖绝壁轰然

飞流直泻而下, 形成美丽的奇景。城邑民俗村在这里可以看到宅屋的屋顶是以茅草覆盖，院墙是以石头砌成， 还有民宅 

的门户是以架木取代。 

 

第五天  济州岛 / 首尔 / 室内滑雪场 / 南怡岛             (早/午/晚餐) 

早餐后，送往机场乘搭客机飞返首尔。前往韩国最大型室内滑雪商场(TigerWorld) 拥有完善的人工造雪设备，让您可尽情

享受滑雪之乐, 肯定您会对此地依依不捨, 留念忘返 (滑雪用具及滑雪衣自费)。续往南怡岛韩国著名电视剧 [冬季恋歌] 

拍摄场地。乘坐游览船游湖，欣赏全岛怡人风景。 

 

第六天  南怡岛 / 龙仁爱宝乐园 / 首尔                   (早/晚餐) 

早餐后，前往畜牧场，可亲自体验喂可爱的动物、亲自制作冰淇淋，还可以乘坐小型农场车，体验不一样的大自然美景。

续游览龙仁爱宝乐园(含自由卷), 是一个结合了休闲，娱乐的主题公园, 随着不同季节而展开不同的庆典及特别活动。往

韩国购物天堂－东大门综合市场，自由购物。 

 

第七天  首尔 / 市区游览                          (早/午/晚餐) 

今天，参观昌德宫是朝鲜王朝的正宫，此故宫中维护最完善的建筑，保持着王朝昔日的建筑格调。途经眺望青瓦台是韩国

总统官邸所在地。续往高丽人参公卖局，被公认为使元气旺盛的极上补品，其保健秉疗效能居世之冠。续往紫水晶加工场，

韩国产的紫水晶质优色正,  享誉全球。参观泡菜中心，在老师的指导下亲自做泡菜和了解泡菜的历史，同时还可以随意穿

着喜欢的传统韩服在优美的场景拍照留念。往南山韩屋村此处是重现朝鲜时代的士大夫及一般平民的居屋，也可眺望到首

尔塔。继续前往明洞这里可以看到玲琅满目的商店街，任你自由选购。 

 

第八天  首尔 / 吉隆坡                                         (早餐) 

早餐后，往土产店买一些道地的食品和纪念品，之后送往机场乘搭客机飞返家园。 

 

 

** 注：以上行程只供参考, 然正确行程及依据当地接待社安排为准障 ** 


